

Compte rendu de l'assemblée du 5 mars 1914, p.m.

Son Honneur le Maire L. A. Lavallée, Président; MM. Godfrey, Ainey et Dupuis.

1.—Le Bureau procède à l'enquête sur les causes de l'accident survenu à la conduite de l'aqueduc.

MM. Laurendeau, Avocat en Chef de la Cité, J. L. Perron, Procureur de M. Janin, et M. Georges Janin, sont présents.

M. Frank Henty, journalier, est assermenté et interrogé par l'Avocat en Chef de la Cité, le Procureur de M. Janin, et M. F. J. Herlely, ingénieur représentant la "Cook Construction Company".

M. Iréné Vallières, ingénieur civil, à l'emploi du Département de l'Aqueduc, est assermenté et interrogé.

M. T. A. Sullivan demande la permission de comparaître pour l'ingénieur Eugène C. Sullivan, laquelle permission lui est accordée.

M. Hormisdas Paquin, inspecteur à l'emploi de la Ville, est assermenté et interrogé, et l'enquête est ajournée à demain, le 6 courant, à 2.15 heures p.m.

2.—Soumis des mandats vérifiés par le Contrôleur de la Cité, au montant de \$5,680.01, suivant liste certifiée.

Résolu: D'en autoriser le paiement.

3.—(17507) Soumis un rapport du Département en Loi, au sujet de chauffage du logement occupé par Dame Marie-Louise Vachon, rue Notre-Dame Ouest.

Déposé aux archives.

4.—(18393) Soumis un rapport de l'Assistant-Ingénieur en Chef, au sujet de l'installation de poteaux sur les rues Saint-Patrice, Saint-Colomban et Mance, par la "Montreal Light, Heat and Power Company".

Résolu: De référer à l'Ingénieur en Chef (M. Barlow) pour savoir s'il a ordonné la localisation de ces poteaux, et s'il en approuve ou désapprouve l'installation.

5.—Soumis un rapport du Surintendant des Edifices Municipaux, transmettant la liste d'assiduité de son département, et recommandant que le salaire de M. Boileau, qui est malade, lui soit payé pour le mois de février.

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

M. le Commissaire Dupuis laisse son siège.

6.—(18528) Sur recommandation du Surintendant des Marchés, il est

Résolu: D'autoriser le transfert de l'étal Nos 1, 3-B du Marché Saint-Laurent, de M. J. Simon à MM. Roberge & Lajeunesse.

7.—(18324) Soumis un rapport du Surintendant des Marchés, déclarant n'avoir aucune objection à ce qu'il soit permis que M. Sam. Besner, locataire de l'étal Nos 2 et 3, Marché Bonsecours, de faire certains changements et améliorations à cet étal, à ses frais et dépens.

Résolu: D'accorder l'autorisation demandée.

8.—(17666) Soumise une communication de M. Rodrigue Lauzon, inspecteur du Département d'Hygiène, demandant une prolongation de congé.

Résolu: De référer au Directeur du Service Médical Municipal, pour savoir s'il recommande de faire droit à cette demande, et si oui, pour combien de temps.

9.—Soumis un rapport du Surintendant du Parc Mont-Royal, recommandant que le salaire de M. David Robinson, qui a été malade deux semaines et deux jours, lui soit payé.

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

10.—(18415) Soumis un extrait du procès-verbal d'une séance du Conseil, tenue le 2 mars 1914, à l'effet de prier le Bureau des Commissaires de procéder sans délai à l'expropriation pour l'élargissement de la rue Saint-Denis, côté Ouest, entre la rue Mont-Royal et les voies du C. P. R.

Résolu: De référer au Président du Bureau des Estimateurs et à l'Ingénieur en Chef, pour estimation et plan des immeubles qui ne sont pas encore expropriés.

Report of meeting held on the 5th March 1914, p.m.

His Worship Mayor L. A. Lavallée, Chairman. Messrs. Godfrey, Ainey and Dupuis.

1.—The Board proceeded to inquire into the causes of the accident which occurred at the aqueduct conduit.

Messrs. Laurendeau, Chief City Attorney, J. L. Perron, Attorney for Mr. Janin and Mr. Geo. Janin were present.

Mr. Frank Henty, laborer, was sworn and examined by the Chief City Attorney, Mr. Janin's Attorney, and Mr. F. J. Herlihy, engineer, representing "The Cook Construction Company."

Mr. Iréné Vallières, civil engineer, employed in the Water Department was sworn and examined.

Mr. T. A. Sullivan asked for permission to appear on behalf of Mr. Eugène O'Sullivan, which said permission was granted.

Mr. Hormisdas Paquin, inspector, employed by the City was sworn and examined and the investigation was postponed until to-morrow, the 6th instant, at 2.15 p.m.

2.—Submitted warrants verified by the City Comptroller, amounting to \$5,680.01, as per certified list.

Resolved: That payment of same be authorized.

3.—(17507) Submitted a report from the Law Department, anent the heating of a lodging occupied by Dame Marie Louise Vachon, Notre Dame street West.

Filed of record.

4.—(18393) Submitted a report from the Assistant Chief Engineer, anent the erection of poles on St. Patrick, St. Columban and Mance streets, by the Montreal Light, Heat and Power Company.

Referred to the Chief Engineer (Mr. Barlow) in order to know if he has located the said poles and if he approves or disapproves of the erection of same.

5.—Submitted a report from the Superintendent of Municipal Buildings transmitting the list of attendance of the employees of his department and recommending that the salary of Mr. Boileau who is ill be paid for the month of February.

Resolved: That said recommendation be approved.

Commissioner Dupuis left his seat.

6.—(18328) On the recommendation of the Superintendent of Markets, it was

Resolved: That the transfer of stall Nos. 1, 3-B St. Lawrence Market from Mr. J. Simon to Messrs Roberge & Lajeunesse be authorized.

7.—(18324) Submitted a report from the Superintendent of Markets, stating that he has no objection to Mr. Sam. Besner, lessee of stall Nos. 2 and 3, Bonsecours Market, being allowed to make certain alterations and improvements to said stall, at his (Besner's) own expenses.

Resolved: That the permission asked for by Mr. Besner be granted.

8.—Submitted a communication from Mr. Rodrigue Lauzon, inspector in the Health Department, asking for an extension of leave of absence.

Referred to the Medical Health Officer in order to know if he is of opinion that said leave of absence should be granted and, if so, for how long.

9.—Submitted a report from the Superintendent of Mount Royal Park, recommending that Mr. David Robinson, who has been ill for two weeks and two days be paid his salary.

Resolved: That said recommendation be approved.

10.—(18415) Submitted an extract from the minutes of a meeting of Council held on the 2nd March 1914 requesting the Board of Commissioners to proceed without delay with the expropriation and widening of Saint Denis street, West side, between Mount Royal avenue and the C. P. R. tracks.

Referred to the Chairman of the Board of Assessors and to the Chief Engineer with instructions to prepare an estimate and plan of the immovables which have not yet been expropriated.